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واکنش وزیر ورزش به التهابات و 
بداخلاقی های لیگ برتر

هاشمی: هواداران نباید دغدغه 
داشته باشند

کیومرث هاشـــمی وزیر ورزش و جوانـــان، عصر دیروز 
نســـبت بـــه التهابـــات و بی اخلاقی های ایـــن روزهای 

فوتبـــال ایران واکنش نشـــان داد.
او در فینـــال جام یونس شـــکوری در جمع خبرنگاران 
گفـــت: »این جام قدمت چندین ســـاله دارد و افرادی 
که در گروه ســـنی پیشکســـوتان حضور پیـــدا می کنند 
در ســـال های نـــه چنـــدان دور خدمـــات بســـیاری به 
فوتبـــال ایـــران داشـــته اند و قـــدردان ایـــن عزیـــزان 
هســـتیم و حضور بین آنها برای ما لذت بخش اســـت 
و باید ایـــن روحیه و انرژی را به جامعـــه تزریق کنیم.«
هاشـــمی درباره التهابات اخیر فوتبال ایـــران در حوزه 
فرهنگـــی و اخلاقی، گفـــت: »این موضـــوع مربوط به 
فدراســـیون فوتبال اســـت و ســـازمان لیگ وجود دارد 
و بخش هـــای مختلـــف فوتبال ایـــران متولـــی دارند و 
هر کـــدام در راســـتای وظایف قانونی خـــود باید عمل 
کنند و در جلســـه هیأت رئیســـه فدراسیون فوتبال به 
این نکات اشـــاره کردیم و درخواســـت دقت بیشتر در 
روزهـــای پایانی لیگ فوتبال ایـــران را در حوزه فرهنگی 
و داوری داشتیم تا هواداران دغدغه ای  نداشته باشند 

و در راستای آرام ســـازی ورزش ایران گام بردارند.«
وزیـــر ورزش و جوانـــان دربـــاره اینکـــه امیدواریـــم بـــا 
برنامه ریزی خوب ســـازمان لیگ چهـــار هفته پایانی را 
به بهترین شـــکل مدیریت کنند و لیگ را به سرانجام 
برســـانند، گفت: »در نامه به رئیس فدراسیون فوتبال 
تمامی دغدغه ها را مطرح کـــردم و بنیان ورزش ایران 
و انقلاب ایران مســـائل فرهنگی اســـت و این مســـأله 
بـــه تمامـــی مدیـــران ورزش ایـــران تأکیـــد می شـــود و 
فوتبـــال به دلیل همه گیر بودنش حساســـیت و نقش 
بیشـــتری دارد و از تمامی فدراســـیون ها درخواســـت 
کرده ایـــم بـــرای هـــر اقدامـــی در هـــر رشـــته ورزشـــی 
پیوست فرهنگی داشته باشـــند تا نگرانی های موجود 

شود.« برطرف 
هاشـــمی از فدراســـیون ها بابـــت اقدامـــات فرهنگی 
تشـــکر کـــرد: »در دیـــدار ســـال گذشـــته بـــا رهبـــری 
تأکیدهـــای رهبـــری ناظـــر بـــر برنامه هـــا و اقدامـــات 
فرهنگی بود که از ســـوی فدراســـیون ها و ورزشـــکاران 
مـــا مدنظـــر قرار گرفته اســـت و جـــای تقدیر و تشـــکر 
دارد امـــا اگر مســـأله ای وجود داشـــته باشـــد که عامل 
آســـیب فرهنگی باشـــد مجموعـــه ورزش کشـــور باید 

توجه ویـــژه ای به این مســـأله داشـــته باشـــیم.«
او دربـــاره شـــرایط نامناســـب زیرســـاخت های ورزش 
ایـــران نیـــز گفـــت: »می دانیم باشـــگاه های مـــا کمتر 
دارای زیرساخت هستند و ورزشگاه ها عموماً اجاره ای 
هســـتند و ســـعی داریم ورزشـــگاه هایی کـــه متعلق به 
ورزش کشـــور اســـت را به روزرســـانی کنیـــم تـــا تمامی 
بخش هـــا از ایـــن ظرفیت اســـتفاده کنند کـــه به طور 
مثـــال در قانـــون بودجـــه ۱۲۰۰ میلیـــارد تومـــان برای 
ورزشـــگاه آزادی در نظر گرفته ایم که عموم این بودجه 
مربـــوط به حـــوزه فوتبال اســـت. باید بـــا برنامه ریزی 
شرایطی داشته باشـــیم که هواداران بدون هیچ گونه 

دغدغه ای در ورزشـــگاه ها حضـــور یابند.«

تغییر نام استقلال منتفی شد
قـــرار بود نـــام اســـتقلال به اســـتقلال خلیـــج فارس 
تغییـــر یابد اما بعد از بررســـی های انجام شـــده درباره 
نتایج این تغییر متولیان و مســـئولان باشگاه استقلال 
بـــه این نتیجه رســـیدند کـــه تغییر نام اســـتقلال باید 

شود.  منتفی 
بـــه ایـــن ترتیـــب اســـتقلال با همـــان نام همیشـــگی 
خـــودش در لیـــگ برتر و لیـــگ قهرمانان آســـیا حضور 
خواهـــد داشـــت. مدیـــران هلدینـــگ خلیـــج فارس 
پیشـــنهاد داده بودند که پســـوند خلیج فـــارس بعد از 
نام اســـتقلال بیاید که در فضای مجـــازی نیز هواداران 
این باشـــگاه چندان از طرح مذکور اســـتقبال نکردند 
تـــا به طـــور کلـــی این ماجـــرا منتفـــی شـــود. متولیان 
اســـتقلال قصد دارنـــد در آینـــده اگر پیش شـــرط ها و 
منابع مالی مناســـب فراهم شـــد برای اســـتقلال یک 
ورزشـــگاه اختصاصـــی بســـازند کـــه ممکن اســـت نام 
ایـــن ورزشـــگاه خلیـــج فارس باشـــد تـــا به نوعـــی نام 
اسپانســـر اصلی باشـــگاه اســـتقلال نیز در کنار نامش 
قرار بگیـــرد و بهانه ای باشـــد بـــرای خرج کـــردن این 

نام در کنار اســـتقلال.

ورود رسمی پورعلی گنجی به تمرینات

 در تصاویـــر تمریـــن روز گذشـــته پرســـپولیس آنچه 
بیشـــتر از هـــر چیز دیگـــری جالب به نظر می رســـید 
حضور مرتضی پورعلی گنجـــی در بازی تنیس فوتبال 
بود. پورعلی گنجی که در پاییز ســـال گذشـــته و بازی 
تیـــم ملـــی مقابل قطـــر مصـــدوم و ســـپس جراحی 
شـــد و تقریباً دو هفته ای اســـت به ورزشـــگاه شـــهید 
کاظمـــی برگشـــته تمرینات انفـــرادی خـــود را دنبال 
می کنـــد. مدافـــع ملی پـــوش پرســـپولیس امیـــدوار 
بـــود در بازی های هفته هـــای پایانی بـــرای تیمش به 
میـــدان برود و به نظر می رســـد بـــزودی می تواند وارد 
تمرینات گروهی شـــود اما اول اینکه قرارداد او فســـخ 
شـــده و دوم اینکه کادر فنی پرسپولیس نمی خواهد 

درباره او ریســـک کند.

مصاحبه

خبر

اهدای انگشتری به وحید شمسایی

روایت ملی پوشان فوتسال از ملاقات با رهبر انقلاب

جواد نکونام در تلاش اســت شــاگردانش را با روحیــه و با انگیزه نگه 
دارد. او می کوشــد بــا این حربه در چهــار بازی باقیمانــده نیز تیمی با 
انگیزه داشته باشد. سرمربی استقلال هفته آینده باید تیمش را آماده 

و قبراق مقابل فولاد خوزستان حاضر کند.
فولاد همان تیمی است که جواد نکونام اولین تجربه سرمربیگری خود 
در لیگ برتر را در این باشــگاه پشت سر گذاشت و حالا باید به عنوان 

سرمربی استقلال رخ در رخ این تیم قرار بگیرد.
اهوازی ها وضعیت مطلوبی در جدول رده بندی ندارند و کسب امتیاز 
مقابل اســتقلال می تواند این تیم را در راه ماندن دوباره در لیگ برتر 
یاری رساند. در واقع یک بازی فینا ل گونه پیش روی استقلال است و 
به همین جهت جواد نکونام در صحبت هایی که با بازیکنان داشته به 

آنها نکات مهمی را پیرامون بازی آینده گوشزد کرده است.
ســرمربی اســتقلال در همین راســتا به شــاگردان خود این جملات 
را گفته اســت: »بــازی با ذوب آهن تمام شــد و مــا دیگر نبایــد در باد 

پیروزی مقابل ذوب آهن بخواهیم. آن بازی به تاریخ پیوســت و 
حالا بایــد در فکر چهار بازی آینده باشــیم. بازی های بعد برای ما 

خیلی اهمیت دارد و هر یک مثل یک فینال اســت. از همه بازیکنان 
می خواهم فقط روی بازی های باقیمانده تمرکز کنند. ما باید در همه 
این بازی ها به برتری برســیم. وقتی صحبت از فینال می کنم به این 

معنا است که باید حتماً برنده این بازی ها باشیم.«
صحبت های سرمربی استقلال نشان می دهد استراتژی اش نسبت 

به گذشته هیچ تغییری نکرده است. نکونام ازابتدای فصل همین 
روش را به کار گرفته بود. او نه فقط برای شش هفته پایانی بلکه از 
همان آغاز لیگ برتر به شاگردانش اعلام کرد، بازی هایی که تمام 
شده را به دست فراموشی بســپارند و با قدرت در بازی های آینده 

حاضر شوند. این استراتژی هم در بازی هایی که استقلال برنده 
بود، وجود داشــت و هم در بازی هایی که این تیم شکســت 

خورد.

خلیلوند: رهبر انقلاب از مسائل 
فنی فوتسال آگاهی داشتند

علـــی خلیلوند، یکـــی دیگر از بازیکنـــان تیم ملـــی در خصوص دیـــدار با رهبری 
می گوید: »خدا را شـــکر توانستیم ایشان را از نزدیک ببینیم و این یکی از آرزوهای 
مـــن بـــود که بـــه آن رســـیدم. حقیقتاً بعـــد از قهرمانـــی در جام ملت های آســـیا 
انتظار نداشـــتیم که با ایشـــان دیدار کنیم ولی خوشـــبختانه بـــا هماهنگی هایی 
کـــه اعضـــای تیم ملی و آقایـــان مهدی تاج و اصولی داشـــتند، ایـــن دیدار محقق 
شـــد و امیدوارم که این آخرین دیدار نباشـــد و دوباره به خدمت ایشان برسیم.«

او در ادامه بیان می کند: »ایشـــان از تمام مســـائل فنی و اخلاقی آگاه بودند و این 
برای ما بســـیار جالـــب بود. ما مســـابقات جام جهانـــی را در پیـــش داریم و این 
دیدار برای ما انگیزه ای شـــد تا در این مســـابقات برای نخســـتین بار روی ســـکو 
برویـــم. در ایـــن دیدار قرار بر این شـــد تا از تیـــم ملی در ادامه راه حمایت شـــود 
و امیـــدوارم که ایـــن اتفاق بیفتد و تیم ملـــی بتواند دل مردم را شـــاد کند. آرزوی 
مـــا بازیکنان تیم ملی این اســـت که همیشـــه پرچـــم ایـــران را در تمامی میادین 

برافراشـــته کنیم و برای رســـیدن به این مهـــم تمام تلاش مـــان را می کنیم.«

اصولی: دیدار با رهبری بزرگترین هدیه بود
احســـان اصولی، رئیس کمیته فوتســـال درباره دیدار اعضای تیم ملی فوتسال با مقام معظم رهبری 
گفـــت: »الحمدلله رب العالمین توفیق شـــد که فرزنـــدان مردم ایران پس از کســـب عنوان قهرمانی 
در جام ملت های فوتســـال آســـیا با حضرت آقا دیداری داشـــته باشـــند. بازیکنان تیم ملی به اتفاق 
اعضای کادر فنی، ریاســـت فدراسیون فوتبال و وزیر ورزش و جوانان به محضر ایشان رسیدیم و مورد 
عنایـــت قرار گرفتیم و ایشـــان اعضای تیم را مورد تشـــویق قرار دادند. از ایشـــان خواســـتیم برای ما 
دعـــا کنند که در جام جهانی و در مســـیر پیـــش رو بتوانیم دل آقا و دل مردم را شـــاد کنیم و نتایجی 

به دســـت بیاوریم که ماحصل آن اهتزاز پرچم جمهوری اســـلامی ایران باشـــد.«
 احســـان اصولـــی در خصـــوص دریافت هدیـــه از مقام معظـــم رهبری گفـــت: »مهمتریـــن و بزرگترین 
هدیـــه مـــا توفیق دیـــدار با حضـــرت آقا و دعـــای خیر ایشـــان بود و توفیق شـــد نمـــاز ظهر و عصـــر را به 
امامت ایشـــان بخوانیم که هدیه معنوی بســـیار ارزشـــمندی بود. ان شـــاءالله دعای خیر ایشـــان و مردم 
شـــامل حال ما شـــود و بتوانیم در مســـیر پیش رو سرافراز باشـــیم و چشـــم و دل مردم را روشن و دل آقا 
 را شـــاد کنیم.«  رئیـــس کمیته فوتســـال در خصوص قـــرارداد وحید شمســـایی نیز این توضیـــح را داد: 
»در خصوص قراردادها روال کار به این صورت اســـت که وقتی ۲۹ اســـفند به اتمام می رسد در یک پروسه 
اداری معمـــولاً یـــک الی ۲ ماه طول می کشـــد که قراردادها تمدید شـــود و ســـال گذشـــته هـــم به همین 

صورت بود. اما در خصوص اینکه وحید شمســـایی ســـرمربی تیم ملی خواهد بود تردیدی نیســـت.«

اعضـــای تیم ملـــی فوتســـال ایران کـــه اخیـــراً در هفدهمیـــن دوره مســـابقات جام 
ملت های فوتســـال آســـیا بـــه مقـــام قهرمانی دســـت یافتند، روز گذشـــته بـــا مقام 

معظم رهبـــری دیـــدار کردند.
 کیومرث هاشـــمی وزیـــر ورزش و جوانان، مهدی تـــاج رئیس فدراســـیون فوتبال و 

احســـان اصولی رئیس کمیته فوتســـال، ملی پوشان فوتســـال را در دیدار با حضرت 
آیت الله خامنـــه ای همراهی کردند.

در این دیدار مهدی کریمیان )سرپرســـت(، وحید شمســـایی )ســـرمربی(، ســـیامک 
داداشـــی )مربی(، اصغر قهرمانی )مربی(، علی اصغر حســـن زاده، مســـعود یوســـف، 

علـــی خلیلوند، ســـعید مومنی، باقـــر محمدی، مهـــدی کریمی، ســـالار آقاپور، محمد 
حســـین کریمـــی، علی اکبری و بهـــروز عظیمی از جملـــه بازیکنان حاضـــر در دیدار با 
رهبـــری بودند. بعد از ایـــن دیدار مربیان، بازیکنان و مســـئولان فوتســـال نماز ظهر و 

عصـــر را همراه رهبـــری اقامه کردند.

وحید شمســـایی، ســـرمربی تیـــم ملی فوتســـال در 
خصوص دیدار بـــا رهبری می گویـــد: »قهرمانی تیم 
ملی ایران در جام ملت های آســـیا آنقدر به دل مردم 
نشســـته که تیم ملی به دیدار نفر اول کشـــور می رود 
و ایشـــان از جزئیات این قهرمانی کامل خبر دارند.«
وی ادامـــه داد:  »همـــه مـــا بـــرای ســـربلندی میهن 
تـــلاش می کنیم و همه مقامات عالیرتبه کشـــور این 

موضـــوع را می دانند. رهبری محبـــت کردند و تیم ما 
به محضر ایشـــان رفت و آنجا نماز جماعت خواندیم 

و این برای ما بســـیار ارزشـــمند بود.«
شمســـایی در صحبتی جداگانه با ایران ورزشـــی ابراز 
امیـــدواری کرد تیـــم ملی فوتســـال در ایـــران بتواند 
در جام جهانی فوتســـال با کســـب نتایـــج  مطلوب 
موجب شـــادی مردم و مقـــام معظم رهبـــری گردد.

علی اصغر حســـن زاده کاپیتان تیم ملی فوتســـال 
بـــا اشـــاره بـــه اینکه دیـــدار بـــا رهبری نخســـتین 
دیدار من با ایشـــان بود، می گوید: »حس بســـیار 
خوبی داشـــتم و ایـــن دیدار به ما انگیـــزه داد تا در 
ادامه مســـیر به خصوص جـــام جهانی تلاش مان 
را بکنیـــم تا بهتریـــن نتایج را بگیریم. به ایشـــان 
قـــول دادیـــم در جـــام جهانـــی تـــلاش مضاعفی 

داشته باشـــیم تا دل مردم و ایشان را شاد کنیم.«
او می افزایـــد: »بـــرای مـــا بســـیار جالـــب بـــود که 
رهبـــری بازی های ما را تماشـــا می کردنـــد و علاوه 
بـــر این به بعضـــی از بچه هـــا نکات فنی را گوشـــزد 
می کردند که این نشـــان دهنده پیگیری مسابقات 
فوتســـال توسط ایشـــان اســـت. جا دارد از همین 
جـــا تشـــکر ویـــژه ای از کیومـــرث هاشـــمی وزیـــر 

ورزش داشـــته باشـــم. وزیر ورزش پیگیر وضعیت 
و مشـــکلات مـــا هســـتند و ایـــن بـــرای ما بســـیار 
ارزشـــمند اســـت. این در حالی است که بلافاصله 
پـــس از بازگشـــت ما به ایران مراســـم اســـتقبال و 
تجلیل از ما صورت گرفـــت و در کنار این اقدامات 
ترتیـــب ملاقات ما با رهبـــری را داد که اتفاق خوب 

و مهمـــی برای تیـــم ملی فوتســـال بود.«

محمدی: آقا می دانست 
بهترین دروازه بان آسیا شدم

باقـــر محمـــدی، دروازه بـــان تیم ملـــی در خصـــوص این دیـــدار می گوید: 
»آرزوی هـــر فـــردی دیدار با رهبری اســـت و ما در ماه های گذشـــته و پیش 
از برگـــزاری مســـابقات جام ملت ها با حضـــرت آقا دیدار کردیـــم اما در آن 
دیـــدار فاصله ما با ایشـــان زیاد بـــود و دیـــروز توانســـتیم از فاصله نزدیک 
ایشـــان را ببینیم. ایـــن یکی از بزرگترین آرزوهای من بود که خوشـــبختانه 
بـــرآورده شـــد و اعتقـــاد دارم که حس بســـیار قشـــنگی بـــود.« او در ادامه 
می افزایـــد: »برای من جالب بود که ایشـــان از تمام مســـائل فوتســـال آگاه 
بودند و حتی می دانســـتند که من بهترین گلر آسیا شدم و در این خصوص 
با من صحبت کردند. ایشـــان اســـم تک تک ما را پرســـیدند و شـــرایط تیم 
را جویا شـــده و گفتند امیدوارم در ادامه مســـیر بدرخشـــید و پرچم ایران را 
بالا ببرید. من یک انگشـــتر نیز از حضرت آقا هدیـــه گرفتم و این بزرگترین 
هدیه برای من بود. من عاشـــق انقلاب، کشـــور و رهبرم هستم و امیدوارم 

کســـانی که آرزوی دیدن ایشـــان را دارند به آرزویشـــان برسند.«

حسن زاده: برای موفقیت در جام جهانی به حضرت آقا قول دادیمشمسایی: رهبری از جزئیات قهرمانی فوتسال خبر داشتند

پرسپولیس برای سازمان لیگ نامه فرستاد

بازی استقلال با تماشاگر باشد 
ما هم باید با تماشاگر بازی کنیم

 باشگاه پرسپولیس اصلاً نمی خواهد در هفته های اخیر در رقابت میلیمتری که با استقلال دارد کم 
بیاورد و هر کاری که حریف دیرینه انجام بدهد و هر خواسته ای که آنها داشته باشند پرسپولیس 

رصد می کند تا به زعم خودشان حقی از آنها ضایع نشود.
 بعد از اینکه گفته شد استقلال می خواهد بازی هفته آخرش مقابل پیکان را در ورزشگاهی غیر 
از دستگردی اکباتان برگزار کند تا هوادارانش به ورزشگاه بیایند حالا پرسپولیس هم از سازمان 

لیگ خواسته تا دیدار این تیم مقابل تیم هوادار با حضور تماشاگر برگزار شود.
روز سه شنبه سهیل مهدی مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ اعلام کرد باشگاه پرسپولیس 
هیچ درخواستی در این باره نداده اما ساعاتی بعد این باشگاه درخواست خود را به سازمان لیگ 
ارســـال کرد. البته همان طور که مهدی گفته ســـازمان لیگ در این باره تصمیم گیرنده نیست و 

شورای تأمین تهران نظر می دهد. 
واقعیت اینکه شـــورای تأمین هیچ گاه با انجام بازی با تماشاگر در ورزشگاه دستگردی موافقت 
نمی کند و اگر قرار به حضور تماشاگر باشد بازی به ورزشگاه دیگری منتقل خواهد شد کما اینکه 
این مســـأله در مورد دیدار پیکان – اســـتقلال هم مصداق خواهد داشـــت هر چند باید دید نظر 

میزبانان این دو مسابقه چیست.
حسین بادامکی معاون باشگاه پرسپولیس ضمن تأکید بر ارسال نامه از سوی باشگاهش در این 
باره می گوید: »در اینکه باشگاه پرسپولیس دوست دارد بازی با حضور تماشاگر برگزار شود شکی 
نیست اما این فقط مربوط به باشگاه نمی شود و مراجع ذیربط تصمیم گیرنده هستند. از آنجایی 
که رقیب مســـتقیم ما در هفته آخر در همین زمین با پیکان بازی دارد و خواســـتار بازی با حضور 
تماشـــاگر اســـت ما هم نامه دادیم که بازی ما مقابل هوادار هم با تماشاگر برگزار شود. اگر هم 
قرار است بازی آنها مقابل پیکان برگزار شود خدای نکرده شرایط طوری نباشد که فقط ما بدون 
تماشاگر بازی کنیم. ما نمی خواهیم هیچ تبعیض و تفاوتی در تصمیم گیری ها وجود داشته باشد.«

نکونام به بازیکنان استقلال:

ذوب را فراموش کنید و به فکر چهار فینال 
بعد باشید

آرامش آبی ها به هم نمی ریزد

 لیست ورودی استقلال پایان فصل مشخص می شود

ــتمین  ــت و هشـ ــیه بیسـ ــگری در حاشـ دکتر علی عسـ
نمایشگاه بین المللی نفت، گاز، پالایش و پتروشیمی در 
خصوص مباحث اخیر پیرامون تغییر نام تیم استقلال، 
ــیمی  ــع پتروشـ ــروه صنایـ ــیومی از گـ ــت: »کنسرسـ گفـ
خلیج فارس، ۸۵ درصد سهام شرکت استقلال ایران را 
خریداری کرده و این موجب مسرت و افتخار ماست که 
در کنار هواداران پرشمار این تیم، ان شاءالله به تعالی 

این تیم و ورزش کشور بویژه در عرصه های بین المللی 
ــرکت  ــرد. در خصوص تغییر نام شـ ــم کـ کمک خواهیـ
ــت و این رویه  ــی در جریان اسـ ــتقلال ایران مباحثـ اسـ
ــرکت های  در هلدینـــگ خلیج فارس وجود دارد که شـ
ــند، منتها  ــته باشـ ــوند خلیج فارس را داشـ ــه، پسـ تابعـ
ــتقلال ایران برای این شرکت  اولویت ما حفظ نام اسـ
است و تمام تلاش خود را در این راستا می کنیم، اما در 

صورتی که مراجع ذیصلاح بر حذف پسوند ایران اصرار 
داشته باشند با هماهنگی با وزارت ورزش و طبق قانون 
ــی درباره  ــرکت های بورسـ تجارت و ضوابط حاکم بر شـ
ــتقلال ایران اقدام خواهیم  ــرکت اسـ تغییر پسوند شـ
ــت: »تمام تلاش ما  ــگری در پایان گفـ کرد.« علی عسـ
ــت و این نام زیبا روی تیم  ــتقلال اسـ برای موفقیت اسـ

استقلال برقرار خواهد ماند.«

ــد دارد بعد از  ــتقلال قصـ ــرمربی اسـ جواد نکونام، سـ
ــتقلال در لیگ برتر لیست  ــدن تکلیف اسـ روشن شـ
ــد. در روزهای  ــگاه بدهـ ــن باشـ ــه مدیران ایـ خود را بـ
ــد از بازی با  ــام می خواهد بعـ ــر درباره اینکه نکونـ اخیـ
فولاد خوزستان اقدام به انتشار لیست خرید کرده و 
ــگاه اعلام کند، شایعاتی به  بازیکنان دلخواه را به باشـ

گوش می رسید اما تحقیقات از باشگاه استقلال نشان 
می دهد که نکونام فعلاً سراغ این موضوع نمی رود و 
به دنبال برهم زدن فضای تیم به دلیل انتشار لیست 
ــتقلال معتقد است که  ــرمربی اسـ ــت. سـ خرید نیسـ
ــتابزده در این راستا انجام دهد ممکن  اگر اقدامی شـ
ــت آرامش تیمش برهم بریزد. بنابراین سرمربی  اسـ

ــار لیست در کوران رقابت ها  استقلال به دنبال انتشـ
ــد از پایان لیگ  ــت و قصد دارد این موضوع را بعـ نیسـ
ــاره اینکه تورس در  دنبال کند. البته زمزمه هایی دربـ
ــتقلال قرار دارد، به گوش می رسد که باید  لیست اسـ
دید در روزها و هفته های آینده چه اتفاقاتی رخ خواهد 

داد.

علی عسگری: تلاش ما حفظ نام استقلال است


